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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:298 Införande av en äldreomsorgslag

Vid en dragning på socialutskottet torsdagen den 23 november, med ett flertal 
tjänstemän och personer från den politiska staben på Socialdepartementet, 
uppgavs i förbigående att regeringen inte kommer att lägga fram ett förslag på 
en äldreomsorgslag. 

Som känt föreslog utredningen SOU 2022:41 Nästa steg – Ökad kvalitet och 
jämlikhet i vård och omsorg för äldre personer just att en äldreomsorgslag 
skulle införas: https://www.regeringen.se/rattsliga-dokument/statens-offentliga-
utredningar/2022/06/sou-202241/

Beskedet från tjänstemännen var knapphändigt, och det fanns inte tid för 
uppföljande frågor om just detta, eftersom ämnet för dragningen egentligen var 
ett annat. Eftersom det var första gången jag hörde talas om detta beslut vill jag 
gärna kontrollera att beskedet stämmer. 

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Har statsrådet och regeringen bestämt sig för att inte gå vidare med förslaget 
om en äldreomsorgslag, och hur ser i så fall de alternativa förslagen för att 
säkerställa alla äldres rätt till en god vård och omsorg ut? 

………………………………………

Ulrika Westerlund (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-27
Besvaras senast
2023-12-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


